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MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 04.11.2024 

MØDESTED: Hovedbiblioteket KLOKKEN: 17.30 

EMNE: Skolebestyrelsen SAGSNR.: 14/6108 

DELTAGERE: 

Sara Nielsen, Nina Diemar, Jesper Samson, 

Kristine Adler-Nissen, Akram Rasmussen, 

Liban Holm, Mie Huss, 

Kaj Pedersen, Ken Kuwashima, Charlotte 

Hansen, Patrick Wahlers, Mads Vinterby, 

Emma Trøjborg, Sofia Otzen 

 

MØDENR: 10 

AFBUD: Ken, Akram og Liban ORDSTYRER: MIE 

SUPPELANTER: Laila REFERENT: SARA 

ANDRE:   MØDELEDER: MIE 

FRAVÆRENDE:   SERVERING: MIE 

BEMÆRKNINGER TIL  

MØDET: 
 FORBERED: LÆS DAGSORDEN 

OG BILAG 
 

Kursiv: kommentarer fra SB. Ikke kursiv: generelt eller kommentarer fra skoleledelse 

Faste punkter, Indledning 

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 9 

Ingen bemærkninger 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Pkt. med evaluering af seminar er kommet på. 

 

3. Meddelelser: 20 min 

a) Elevrådsrepræsentanter 

- Ønsker en klokke nede for enden ved grøn bane, nede mod Oliefabriksvej  

- Ønsker en Vaper-alarm på toilettet/røgalarm eller lign.  

- 2. december – klippeklisterdag – ønsker at der er en 1,2 og 3 præmie til de forskellige faser.    
 

 

b) Formanden 

Trafik – besøg af By, Miljø og Klima (BMK) i torsdags (d. 31.10.24) – Jesper og Sara kontakter 

kommunen igen pba. elevrådets tilføjelser. Elevrådet laver optælling af cykelparkering – er det en idé 

at cykelstativerne ved kys og kør bliver lavet om til lærerne?  
 

c) Skoleledelsen, herunder områdeleder 

Ken er fraværende i dag. 

1. runde inden efterårsferien som afdelingsleder – 1.1.25 burde der være en ny. 2. runde samtaler i 

morgen.  

Inden efterårsferien var der møde med forældre til potentielt kommende bh.klasser.  

Der kommer højst sandsynlig 6 bh. klasser.  

Kvalitetsreform i indeværende skoleår. Screene de elever i 1. klasse der kan være højt begavet.  

Det nye screeningsværktøj, der er national bestemt, er til 1. årgang. Der er to lærer der er 

talentvejledere. 

 

                   YAM – forskningsprojekt (Youth Aware of Mental Health), som med det formål at undersøge om YAM 

                   programmet kan bidrage til at øge unges trivsel, give dem viden om mentale udfordringer og hjælpe 

                   dem til at tale om dilemmaer og problemstillinger. Vores fem 9. klasser deltager i YAM 

REFERAT 
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                    forskningsprojektet. 

 

Et initiativ fra forvaltningen om at der skal arbejdes med trivslen på Pilegårdsskolen. 1 møde blev der 

kigget på data ud fra trivselsundersøgelsen. Støtte og tiltag – kvalitative interview fra eleverne, der 

skal munde ud i nogle muligheder for at arbejde med faglig trivsel/støtte og inspiration.  

 

c.1 Elev til- og afgang  

                    Udsendes som bilag til førstkommende SB møde. 

 

 

c.2 SFO til- og afgang, personale  
Udsendes som bilag til førstkommende SB møde 

 

d) Medarbejdere 

 

                   Nye overgangsplan – det skal sfo’erne arbejde videre med i kommende uger – informationer der 

                   modtages på sfo’erne skal forældrene samtykke til. Tanken er, at det er forældrene der skal være 

                    bære af den information skolen og sfo’erne modtager – via plakat. 

  

             e) Nyt fra kommunalbestyrelsen 

 

             Mads:  

             Kommende bh. klasser – det er ikke til at vide hvor mange klasser der kommer, da tallene på 

             indskrivningen ikke er kommet endnu. 

             Sammen om skolen (Det politiske niveau og BUPL, Skolelederforeningen og Lærerforeningen). En 

             pendant til det nationale samarbejde, blot lokalt. De skal mødes i morgen. Timefordelingsplan og en 

             timebank– ud fra de 33 initiativer. Kompetenceudvikling ift. Skolebestyrelser. Har betydning for skoleåret 

             2025 og 2026. Skal være klar til 01.08.25. 

             Bevægelsesstrategien kommer den i høring? Nej – men er der så plan for implementeringen for den?  

 

Andre  
 

Punkter til Behandling: 

Behandling og orientering 

4.a Gennemgang af principperne. V. Kristine 

  

Se slides.  

Principper – Kristine har beholdt farvekoderne -dvs. grøn er klar – gul næsten klar og orange trænger til 

opdatering. 

Udbud af valgfag mangler.  

Kristine sender ud ift. prioritering 

 

4.b Tilsyn med ny rengøringsordning. 

  

Hvordan er det gået med overgang til nye metoder, og ændret rengøring på nye tidspunkter mm?  

01.10.24 ny rengøringsordning – Efter kl. 08.00 om morgen bliver kontorer, toiletter og gangene rengjort. Ingen 

rengøring/soignering af toiletterne midt på dagen – da toilettet først rengøres den efterfølgende dag, efter kl. 

08.00, vil al griseri stadig være der når eleverne møder ind næste morgen. 

Før kl. 08. skal klasselokalerne være rengjort af rengøringen. De bliver kun rengjort hvis der er gjort 

rengøringsklart i klasselokalerne. 

  

Personalet: Der bliver ikke fejret på gangene – maskinerne vasker gulvet, og der bliver ikke fejet inden.  

Eleverne: Hygiejneposer er der ikke på pigetoiletterne, så hvis man skal ud med noget fra toilettet, skal man gå 

forbi dem der står ude for døren og venter.  Det har hjulpet med musik på toiletterne. 
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Elevtrivselsmålingen 60% siger nej til at toiletterne er rene.  

SB kontakter skolebestyrelser fra andre skoler for at lave fælles skrivelse til Tårnby Kommune. 

  

Elevrådet tager billeder og laver oplæg.  

 

4.c Årsberetning og fælles forældremøde.  

 

Herunder godkendelse af beretningen, samt udarbejdelse af en dagsorden for forældremødet. Bilag. V. Sara  

13 november kl. 19.00-21.00  

 

Trafikstatus  

Årsberetning  

Kontaktforældre opfølgning  

Inklusion  

Rengøringsforhold.  

 

4.d Forslag til ny procedure for erstatninger ved ødelagte Chromebooks. 

  

Skolen har brug for en opstramning af proceduren, da vi har et stigende antal ødelagte Chromebooks. Bilag. Ved 

Kaj (bliver eftersendt) 

Kan man sige nej til at ens barn må have chromebook?  

Hvis man siger nej, skal ens barn skrive i hånden, og det vil næsten være umuligt at være elev uden en digital 

device. 

 

4.e Arbejdsgrupper og årshjul.  

 

Vi gennemgår arbejdsgrupperne, prioriterer og finder medlemmer til arbejdsgrupperne, og justerer i årshjulet. 

Bilag. V. Sara  

Udskydes til næste gang  

 

Evaluering af seminar  

Udskydes til næste gang  

 

Evt.  

Kaj: karakterne fra foråret – Pilegårdsskolen ligger på niveau – elevfravær fra sidste år er på 6,6, som er det 

laveste i Tårnby.   

Lukket møde - Forældrehenvendelser 

Faste punkter, afslutning/formanden 

- Forældre henvendelser 

Afventer til næste gang:  

 
- Hvor mange timer ift. AKT bliver det reelt afholdt?  

Det er fornemmelsen, at det er et ret højt tal, og at det er almindelig sygdom. Hvis klassen skal på tur, kan 

timerne ikke omlægges -  eller ved lejrskole. 
- Hvor mange timer ift. AKT bliver dækket af uuddannet – Det er meget meget sjældent vikardækket, da det 

ikke giver mening at en vikar dækker den individuelle AKT. Men på fællesniveau kan det godt være en 

vikar.  

Kommende møder:  

- Forældresamarbejdet: Det gode forældremøde, den gode kommunikation og samarbejdet med 

kontaktforældrene. 
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- Skemaer  

- Søgning af fonde  

- møde ift. 33 pkt. 

 

 

Punkter til fremtidige møder:  

 

- - Bevægelse i undervisningen (Kristine)  

- - Principper  

- - Elevrådet – kobling mellem SB og elevråd.  

- - Madordning (Kaj)  

- - Modulfoto  
 

 

Aftaler om forplejning ved næste møde d. 10.12.24  

 

Afbud 10.12.24 

Sara, Mads 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl.20.30  

 


